
ZÁPIS 

z  jednání  Myslivecké rady ČMMJ,z.s.- pobočného spolku v Ústí nad Labem, které  se  konalo                               

dne   4. 10. 2022  na sekretariátu OMS v Ústí nad Labem 

 

Přítomni:     Ing. V. Šutera,  Ing. V. Černil, J. Frýbová, H. Machačová, Ing. M. Freiberg, M. Temer,  

Omluveni:   Ing. B.Freiberg, J. Hokeš ,  

Nepřítomni:  P. Nowak 

Dále přítomni:    L. Sirý, B. Kopecká 

 

 

Program jednání: 

1. Kontrola plnění usnesení z minulého jednání 

2. Kontrola zápisu z Okresní ho mysliveckého sněmu  18.8.2022  

3. Návrh na úpravu zápisu ve spolkovém rejstříku 

4. Akce - Myslivecké troubení v Muzeu 

5. Kynologie 

6. Dary OMSu od mysliveckých spolků 

7. Informace o zahájení opravy topení 

8. Diskuse 

 

 

Ad 1/ Kontrola plnění úkolů z minulých jednání 

 Zápis z minulého jednání rady ze dne 13.9.2022 byl schválen. 

 

Ad 2/  Okresní myslivecký sněm 18.8.2022 

 Zápis z Okresního mysliveckého sněmu 18.8.2022 byl schválen. 

 Jednatelka pověřena zasláním zápisu do ČMMJ a vyvěsit na web OMS Ústí nad Labem. 

 



 

Ad 3/  Návrh na úpravu zápisu v obchodním rejstříku 

 Zápis do spolkového rejstříku lze provést pouze předsedou nebo na základě jeho plné moci.  

 Momentálně předseda ze zdravotních důvodů nemůže osobně zápis provést, tak  M. Freiberg 

zajistí ověření podpisu notářem v místě bydliště předsedy.  

 Hlavní důvod je změna rozhodování nejen předsedou + zapsání dvou dalších zástupců:  

Ing. V. Šutery a Ing. V. Černila. 

 

Ad 4/ Akce – Myslivecké troubení v Muzeu  

 Myslivecké troubení  proběhne dne 21.12.2022 od 17 hodin v  Muzeu města Ústí nad Labem. 

 Spolupráci s trubačkou paní Jelínkovou zajistí Ing. M. Freiberg. 

 MR probrala otázku placení či neplacení vstupného na této akci a usnesla se jednoznačně na 

dobrovolném vstupném.  

 Místopředsedu kontaktoval Ing. J.  Janota  a informoval ho o tzv. putovní oslavě 100.výročí 

ČMMJ, čímž zkusí domluvit V. Šutera vernisáž v Muzeu města Ústí nad Labem. 

 

 

Ad 5/ Kynologie 

 J. Frýbová požádala o umístění výrazné informace na OMS webu, že přihlášení na kynologické  

akce bude až po zaplacení startovného. Poslaná přihláška nestačí.  

 Lesní zkoušky  16.10.2022  - informace. 

 Barvářské zkoušky   30.10.2022  - Samoty u Tašova. 

 J.Frýbová požádala MR o pomoc při shánění  divočáka na závody a jeho přenášení. Divočáka 

dodají MS po vzájemné domluvě. 

 Přenášení zvěře zajistí  I. Opravil a J. Menghinová z MS Labské stráně. 

 Veškeré informace a propozice jsou na webu. 

 

 

Ad 6/ Dary OMSu na opravu topení r. 2022 

 18.8.   Ing. V. Náprstek –             5.000 Kč,   

 16.8.   MS Labské stráně –          5.000 Kč,  

 27.9.    J. Berešová+A. Horvát     2.000 Kč. 

  29.9.   MS Buková hora               5.000 Kč,    

 29.9.    MS Liščí kámen                 3.000 Kč,   

 Celkem zasláno 20.000 Kč.  

 

 



Ad 7/  Informace o zahájení opravy topení 

 Již proběhlo odstavení přívodu páry do budovy OMSu. Probíhá instalace ovladače a bude 

následovat výměna ventilu.  

 Ve sklepě zjištěn velký únik tepla oknem. L. Sirý navrhl zazdění. Rada se usnesla,  že se 

rozhodne, až se nový ventil zprovozní a uvidí se, jak to bude potřeba.  

 Rada pověřila H. Machačovou o vypracování  hrubého odhadu  hospodaření  OMSu.  

 Termín do příští MR. 

 

Ad 8/ Diskuse 

 Rada pověřila jednatelku o umístění informace o platbách členských příspěvků ČMMJ na rok 

2023 do 15.12.2022, na web OMS Ústí nad Labem. 

 Opravu střechy a okapů na budově OMSu na jaře r.2023 se ujal člen MR, M.Temer.  

 Jednatelka pověřena  dalším upozorněním zkušebních komisařů o nutné účasti na semináři 

pro zkušební komisaře pro rok 2022.  

 L. Sirý požádal o zjištění informací ohledně dotací z Krajského úřadu na výuku mládeže. Zajistí 

jednatelka.  

 Jednatelka navrhla změnu úředních hodin na sekretariátu OMSu v Trmicích z pondělí  a úterý, 

jen na úterý. S tím, že úřední hodiny by byly od 14:00 do 19:00 hodin. Důvodem je úspora 

energie za vytápění budovy, úspora elektrické energie a  úspora pohonných hmot jednatelky.  

Rada jednohlasně odsouhlasila.  

 Nové úřední hodiny kanceláře OMS Ústí nad Labem budou -  úterý od 14 -19 hodin. 

S platností od 25.10.2022. 

Informace bude vyvěšena na webu, na budově OMSu i rozeslána mysliveckým hospodářům. 

 Jednatelka informovala radu o úpravě smlouvy s Vodafonem. Internet zrychlen z 20 Mb/s na 

250Mb/s  a mobil upraven na kredit. Úspora nákladů je 350 Kč měsíčně.  

 

 

Příští  MR se bude konat v úterý  1.11.2022 od 16 hodin.  

 

 

 

Zpracovala:   Barbora Kopecká   

 


